
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag commissie Algemene Zaken 
1 juli 2010

Opgemaakt door Marlène Steenbergen
Aanwezig De voorzitter: J. van Iersel

Griffier: dhr. B. van 't Westeinde
De heren J. van Gulik (LRG), G. van Ostaden (SP),  G. van der 
Put  (PvdA),  M.  van  Oosterwijk  (PAG),  J.  Swaans  (VVD),  J. 
Hendrickx (CDA), W. Couwenberg (Lijst Couwenberg).
Het  college:  burgemeester  M.  Rijsdorp,  wethouder  Van  der 
Heijden

Afwezig met 
kennisgeving

Mw.  De  Groot  (CDA)  wordt  vervangen door  dhr.  Hendrickx 
(CDA).

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

De voorzitter Heet iedereen welkom en stelt de agenda vast.

Agendapunt 2 1e bestuursrapportage 

De heer Van 
Oosterwijk

Geeft  aan  dat  de  meetbare  beleidsdoelstellingen niet  altijd 
goed  omschreven  zijn.  Het  is  soms  bijna  onmogelijk  voor 
sommige beleidsterreinen om te werken met strik meetbare 
beleidsdoelstellingen. Wellicht moet over andere methodieken 
worden nagedacht.

De  heer  Van 
Gulik

Is  van mening dat we voorzichtig moeten zijn met knip en 
plakwerk.  In  de  optelling  van  de  post  onvoorzien  zit  een 
verschil  van  ongeveer 1400  euro.  In  de  tussenrapportage 
worden  investeringskredieten  in  de  begroting  groter  dan  € 
5000,-  toegelicht.  Op  pagina  8  worden  lagere  bedragen 
toegelicht. Graag ontvangt hij hier een toelichting op.

De heer Swaans De woninginbraken zijn toegenomen. In de pers is te lezen dat 
het is afgenomen. Hoe zit dit? Op blz. 38 staat een bedrag bij 
het saldo van de AWR van € 2.661.813 opgenomen. Dit is niet 
conform de jaarrekening. 

De  heer 
Hendrickx

CDA is akkoord met de BURAP. Hij is het eens met de heer Van 
Oosterwijk  dat  formuleren  van  meetbare  doelstellingen 
belangrijk  is.  Er  moet  worden  omschreven  wat  bijv.  de 
maatschappelijke effecten zijn die bereikt zijn. Staat er nu niet 
in.  Of  wordt  er  gekozen  om alleen  te  beschrijven wat  de 
financiële effecten zijn? 

Dhr. 
Couwenberg

Is  het  eens  met  de  opmerking  over  de  beschrijving  van 
meetbare doelstellingen. Hoe zijn de verkiezingen betaald? Is 
de € 21.000,- hiervoor uit het gemeentefonds gekomen? Hij 
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merkt  op  dat  door de woningleegstand geen leges worden 
ontvangen. Dit is ook het geval met verkoop grond in verband 
met de crisis. Deze zaken drukken op de  begroting.

Dhr.  van 
Ostaden

Merkt  op  dat  de  gemeente  zeer  lage  kwantitatieve 
doelstellingen heeft.  Het ambitieniveau van de gemeente is 
zeer laag.

De heer Van 
Oosterwijk

Verduidelijkt  dat  dingen  niet  meetbaar  gemaakt  moeten 
worden, die niet  meetbaar zijn. Het gaat hem niet over de 
mate van de ambitie. 

Burgemeester Is  van mening dat de meetbare  doelstellingen zelf  door  de 
raad zijn gekozen. We doen een poging om een aantal zaken 
concreter te maken. Het blijft bij sommige zaken moeilijk deze 
meetbaar te maken. 

Wethouder  Van 
der Heijden

We  proberen  de  doelstellingen  voor  de  begroting  2011 
scherper en helder te maken. Hij vraagt aan de heer van Gulik 
om de afwijking schriftelijk  aan te  leveren.  Indien we  geld 
overhouden zullen we er zinvolle bestedingen voor vinden.

Burgemeester De 2e Kamerverkiezingen 2010 worden niet een op een betaald 
uit het gemeentefonds. De kosten zijn hoger door zaken die we 
niet kunnen beïnvloeden. Denk hierbij aan stemmen met rode 
potlood,  meer  mensen nodig  op  stembureau,  meer  tellers 
nodig.  Het effect op de leegstand van woningen is te zien in 
een  ontvangst  van  inkomsten  van  minder  OZB,  riool  en 
afvalstoffenheffing.  De  woninginbraken  zijn  in  deze  BURAP 
verwerkt tot week 17. We hadden in de eerste vier maanden 
van 2010 meer woninginbraken dan dezelfde periode in 2009. 
Gelukkig is dit weer wat afgenomen in mei/juni van dit jaar. 
Ook de overlast van jeugd is afgenomen omdat hier acties op 
hebben plaatsgevonden. Ze stelt voor om voor de begroting 
van 2012 vroegtijdig te kijken naar hoe en wat de meetbare 
beleidsdoelstellingen moeten zijn.

De  heer  Van 
Gulik

Wil  graag  weten  hoeveel  extra  tijd  dit  gaat  kosten  voor 
ambtenaren. Weegt dit op tussen de  extra tijd / kosten?

Burgemeester Dit kost wel meer tijd maar we moeten altijd blijven meten.
De heer Van 
Oosterwijk

Is het hier mee eens. Meetbaarheid is een instrument voor de 
raad om te kunnen controleren.

De heer Swaans VVD stemt in met het raadsvoorstel. Meten is weten. Zo is vast 
te stellen of je zaken goed doet. Onzinnige zaken meten werkt 
niet.  Vraagt wat wordt bedoeld met de zin in het raadsvoorstel 
"de herijking van het financieel perspectief voor het lopende 
jaar geeft een verslechtering te zien".
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Dhr. van der Put Is  ook  van  mening  dat  we  meetbaar beleid  erin  moeten 
houden. Meetbaar is niet in schijnbare doelstellingen toe te 
passen. Wat we kunnen meten moeten we ook meten.

De heer Van 
Oosterwijk

Burap  en  jaarrekening  zijn  documenten  om controleren  rol 
raadsleden ten uitvoer te brengen. Hij is er voorstander van 
om een aantal meetbare beleidsdoelstellingen te formuleren 
die in dit soort rapportages verder uitgewerkt worden.

Burgemeester Als er een herijking plaatsvindt dan moet dit voor de begroting 
2011?

De  heer  Van 
Oosterwijk 

Geeft aan dat een geschikt moment moet worden gevonden. 
Het is hem duidelijk dat het niet op korte termijn kan.

De  heer 
Hendrickx

Geeft aan dat het goed zou zijn om wel aan te geven wanneer 
het niet mogelijk is doelstellingen kwantificeerbaar zijn.

Wethouder  Van 
der Heijden

We doen een poging om het beter inzichtelijk te maken. In het 
auditcomité wordt de BURAP besproken. Waar de heer Swaans 
wijst naar de woorden "een verslechtering" had moeten staan 
"een kleine verbetering". 

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 3 Ontwerpjaarrekening 2009 en ontwerpbegroting 2011 
ROM

De heer Swaans De gemeenten moeten bezuinigen. Dit zal ook in de regionale 
verbanden door gaan werken. De gemeenten zijn aansprakelijk 
voor eventuele tekorten.
Wat houdt de bestemmingsreserve voor sociale innovatie in?

Burgemeester We moeten samen met omliggende gemeenten goed kijken 
hoe we bij  gemeenschappelijke  regelingen in  het algemeen 
goed tot  een  bezuiniging kunnen komen. Het  college gaat 
daarover ook een brief aan omliggende gemeenten sturen. 
Sociale  innovatie  is  één  van  de  onderwerpen  uit  de 
strategische agenda. Daar  kan door de heer Mommers een 
toelichting op gegeven worden.

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk

Agendapunt 4 Advies  aan  commissariaat  voor  de  media  inzake 
zendtijdaanvrage LOG
 

De  heer 
Hendrickx

Onderschrijft het grote belang van aanwezigheid van de LOG in 
Goirle/Riel.  In  het  buitengebied  is  deze  echter  niet  te 
ontvangen. Zou het een mogelijkheid zijn dit via internet TV bij 
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de kijkers in het buitengebied mogelijk te maken?
De heer Swaans VVD is het eens met het raadsvoorstel. 
Burgemeester De  vraag  van  internet  TV  ligt  niet  op  het  bord  van  de 

gemeente. De kosten hiervoor zijn erg hoog. Het is wel een 
onderwerp wat kan worden besproken met de LOG.

De heer 
Hendrickx

Geeft aan dat het simpel op te lossen is. De uitzending kan 
bijvoorbeeld op You Tube worden geplaatst. Hieraan zijn geen 
kosten  verbonden  en  iedereen  kan  de  uitzending  dan 
terugkijken.

De voorzitter Concludeert dat het stuk wordt doorgeleid als A-stuk naar de 
raad.

Agendapunt 5 Planning van de raad

De  heer  Van 
Gulik

Is van mening dat er een aantal punten niet op de planning 
staan die wel in de raad zouden worden besproken. Er staan 
een aantal zaken voor juli op de agenda, die nu niet behandeld 
worden.  Denk  hierbij  bijv.  aan  gemeentelijke  gebouwen, 
kerktoren Riel, bestemmingsplan Zandeind 35. 

De  heer 
hendrickx

Mist de nota integriteit en het eindrapport Hevo over het iDOP 
op de planning.

Burgemeester De  informatie  over  de  kerktoren  in  Riel  komt  na  het 
zomerreces  naar  de  commissie  toe.  Integriteit  wordt  ook 
doorgeschoven naar de 2e helft van dit jaar.

Agendapunt 6 Verslag Commissie Algemene Zaken van donderdag 20 
mei 2010

De heer Van 
Oosterwijk

Wil een aanpassing bij verslag bij vaststellen jaarstukken 2009. 
Er  moet  staan:  Pro  Actief  Goirle  staat  ervoor  om  de 
overschotten  dit  jaar,  niet  naar  de  reserve  voor  het 
Kloosterplein over te hevelen vanwege de stand van de AWR.

De voorzitter Het verslag wordt aangepast en vastgesteld. De toezeggingen 
worden bijgewerkt.

Agendapunt 7 Inlichtingen  van  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

Burgemeester Geeft  aan  dat  er  een  korte  raadsinformatie  komt  over  de 
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bijeenkomst bij Benego waar zij samen met mevrouw De Groot 
naar toe is geweest.

Agendapunt 8 Vragen  aan  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

De  heer  Van 
Gulik

Wil graag de stand van zaken weten omtrent de organisatie 
Kermis Riel en naar de excessieve kosten Bakertand.

Wethouder Van 
der Heijden

Geeft  aan  dat  er  gesprekken  zijn  geweest  met 
kermisexploitanten. Er heeft een oproep plaatsgevonden om 
genoeg attracties in Riel te krijgen. Momenteel is er hetzelfde 
aantal  attracties  als  vorig  jaar.  Misschien  komen er  nog  2 
attracties bij. 
De beantwoording van de vraag over de excessieve kosten 
Bakertand is op dit moment moeilijk. Het college beraadt zich 
op dit moment over de beantwoording van een brief van de 
gemeente Tilburg.

De heer Swaans Kan de VVD de jaarcijfers inzien van de SARS Red Star i.v.m. de 
verstrekte lening. 

Wethouder Van 
der Heijden

Toezegging:  de  jaarcijfers  worden  bij  het  verslag 
gevoegd. 

Agendapunt 9 Stukken ter kennisname

 Hier zijn geen vragen of opmerkingen over.
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Agendapunt 10 Rondvraag

De voorzitter Wordt geen gebruik van gemaakt.

De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie  Algemene Zaken van de gemeente Goirle in 
haar vergadering van 16 september 2010.

Voorzitter Commissiegriffier

J. van Iersel B. van 't Westeinde
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Datum Waar Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

1-jul-10 Cie AZ De jaarcijfers van SARS Red Star komen ter inzage in verband met de verstrekte 
lening

Wethouder Van 
der Heijden

Bij verslag  Stukken zijn opgevraagd

20-mei-10 Cie AZ een notitie met de voor- en nadelen van aanpassing van de cyclus van de BURAP Wethouder Van 
der Heijden

Voor volgende 
auditcomite

Voor volgende auditcomite

20-mei-10 Cie AZ Werkgroep gaat samen met portefeuillehouder kijken hoe bestuurlijke 
vernieuwing en de raadsagenda verder in te richten

Griffer  Eerste bijeenkomst werkgroep op 
28 juni 2010
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